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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOB VACANCY

A leading oil and Gas company in Abu Dhabi is seeking to recruit the following: 

Â 

Shift Supervisor

Closing Date: 20.01.2016

Â 

Purpose of Job

    -  Supervises on shift, the operation of the units of the section to ensure that plant throughput and products meet Company requirements and specifications in the most economical and safe manner within the designated area and control.
    -  Coordinates periodic checks, adjustments and maintains follow-up on all maintenance activities in his respective operation area..

Â 

Minimum Job Requirements

    -  Completion of Technical Secondary (12 Years) education followed by 3 years full time training leading to a higher Diploma in a technical trade.
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    -  7 years’ experience in plant operations in an oil/gas or petrochemical industry.
    -  High level of relevant technical knowledge and application.
    -  Good knowledge in DCS.
    -  Must have good computer skills- MS Office, MAXIMO.
    -  Very good oral and written English. Knowledge of Arabic language is preferable.

Â  Please send your CV to:

hr@targetjo.com

-----------------------------------------------------------------------------------

ملاحظة هامة - جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردن

 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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